
 J e g y z ő k ö n y v

Készült: A Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  5.  számú tárgyaló  termében  (4060
Balmazújváros, Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat  Egészségügyi, Szociális,
Kulturális,  Oktatási,  Sport  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  2022.  február  15-én  15.00  órakor
kezdődő nyilvános üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök

Dobi Sándorné bizottsági tag
Baji-Gál Ferencné bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről:  Hegedüs Péter polgármester

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 3 fővel határozatképes.

Balmazújváros Város Önkormányzat Egészségügyi, Szociális, Kulturális, Oktatási, Sport és
Környezetvédelmi Bizottsága 3 igen szavazattal elfogadta a napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s

1. Előterjesztés a balmazújvárosi ProLabor Kft. támogatása tárgyában
Előterjesztők: Ferenczi Mária és Dobi Sándorné önkormányzati képviselők

2. Balmazújváros Város Önkormányzata 2022. évi költségvetési rendelete tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

3. Beszámoló  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  2021.  évi  beszámolójának  és  2022.  évi
munkatervének  jóváhagyása,  valamint  "A  szervezeti  integritást  sértő  események
kezelésének eljárásrendjéről szóló belső szabályzata" elfogadása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester
Előadó: intézményvezető

4. Előterjesztés  a  Garabonciás  Diákszállóval  kapcsolatos  Berettyóújfalui  Szakképzési
Centrum által küldött megkeresés tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

5. Előterjesztés a települési sportélet és az egyesületek helyzetének bemutatása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

6. Előterjesztés a közművelődésről szóló 25/2004. (IV. 28.) önkormányzati rendelet, valamint
az önkormányzat által kötött közművelődési megállapodások módosítása tárgyában
Előterjesztők: Hegedüs Péter polgármester, Dr. Hajdu Miklós jegyző

7. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  intézményvezetőjének
megválasztása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 

8. Előterjesztés a Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona intézmény szakmai és szervezeti-
működési dokumentumainak elfogadására
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 
Előadó: intézményvezető

1



Z á r t  ü l é s

1. Előterjesztés  a  Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  intézményvezetője  jogviszonyának
módosítása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 

2. Előterjesztés  önkormányzati  tulajdonú  lakás  szociális  jelleggel  történő  bérbeadásának
elutasítása tárgyában 
Előterjesztő: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök 

1. napirend: Előterjesztés a balmazújvárosi ProLabor Kft. támogatása tárgyában

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az  első  napirendi  pontunk  a  balmazújvárosi  ProLabor  Kft.  támogatása  tárgyában  készült
előterjesztés. A bizottság elolvasta az előterjesztést, mivel Julika az egyik előterjesztő, szeretnéd-e
kiegészíteni valamivel? 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Szerintem  minden  le  van  írva,  amiről  tudomásunk  volt  abban  az  időszakban,  amikor  ez  az
előterjesztés készült. Viszont én feltenném a kérdést neked, Ági, hogy tudtál-e korábban erről a
problémáról? Vagy volt-e tudomásod róla, hogy a laborral milyen problémák vannak?

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Szerintem a múltkori testületi ülésen is volt róla szó.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Annál konkrétabb?

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ami  tudomáson  nekem  volt  erről,  ami  a  testületi  ülésen  is  elhangzott,  hogy  bevezették  az
előjegyzési rendszert. Ezzel nekem önmagában nincs is gondom, mert az, hogy nem tömegben kell
várakozni,  hanem  mindenki  időpontra  megy,  szerintem  nem  rossz  gondolat.  Nem  is  az
előjegyzéssel volt a probléma, hanem a várakozási idővel. Ami még elhangzott a testületi ülésen,
hogy azért alakult ki ez, mert nem elegendő a finanszírozás. Nekem ennyi információm volt.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nekünk  is  csak  ezek  az  információk  voltak  a  birtokunkban  akkor,  amikor  ez  az  előterjesztés
készült. Megfogalmaztunk egy levelet a laboratórium ügyvezetőjének címezve, amit ő kiküldött
10-én, abban szerepelt, hogy megküldte az önkormányzatnak is.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ez az, amit hétfőn kaptunk meg. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Igen, és itt  szembesültünk azzal, hogy amit a Balmazújvárosi Vesz Kft. ügyvezetője, Dr. Nagy
Zsolt  mondott  a  2022. január  19-én tartott  munkaterv  szerinti  Képviselő-testületi  ülésen,  hogy
1.800.000  forintra  van  szüksége  a  Kft.-nek  ahhoz,  hogy  tovább  működhessen  a  labor
Balmazújvároson. Ebből a levélből viszont kiderült, hogy nem 1.800.000 forintra van szüksége. A
ProLabor Kft. vezetője az előjegyzések alkalmazása mellett vizsgált egy időszakot. Tehát amikor
bevezette 2021. október 1-én ezt az előjegyzést,  ő most január 31-ig az átlagot megcsinálta, ahol
ugye a bevétel, amit kap az államtól 1.300.000 forint, a költség több mint 4.000.000 forint, tehát a
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különbözet közel 2.800.000 forint.  Ez éves szinten több mint 33.000.000  forint. Azonban most
január 31-gyel számoltak,  viszont leírja azt is,  hogyha január 1-től számolja szeptember 30-ig,
akkor viszont már ott a havi költsége az több mint 6.000.000 forint.  Tehát közel 5.000.000 forintra
lenne  szüksége  ahhoz,  hogy  ez  a  laboratórium  itt  működjön  Balmazújvároson.  Ez  a  nagy
várakozási idő ne legyen, még ha előjegyzés is lenne, de ekkora várakozási idő ne legyen. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Nem az előjegyzéssel, hanem a várakozási idővel van probléma.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Így  van.  Most  én  azt  mondom,  hogy  ezen  kellene  elgondolkoznunk,  mert  ugye  a  következő
előterjesztés a költségvetés. A költségvetésben nincs betervezve a labornak a támogatása. Én úgy
gondolom,  meg  szerintem  nagyon  sok  balmazújvárosi  lakos  is,  hogy  vannak  itt  olyan
összegek kiutalva  különböző  egységekbe,  ami  nem  kötelező  feladata  Balmazújváros
Önkormányzatának.  Ez  sem  kötelező,  hogy  egy  Kft.-t  támogasson  az  önkormányzat,  de
Balmazújváros lakossága közel 14-16 ezer fő, a környező településekről is járnak ide laborba. Ha
most ezt az 5 millió forintot nézzük, én úgy gondolom, hogy az emberek, a lakosok megérdemlik
azt, hogy ne kelljen más városba járniuk. Esetleg ha arra sor kerülne, hogy itt bezár a laboratórium,
mint ami most példa volt, hogy február elsejével bezárt Füzesabonyban, hogy el kelljen járni, a
balmazújvárosi lakosoknak akár Debrecenbe. A környező településekről, akik ide járnak ebbe a
laborba, ők szintén utazzanak tovább Debrecenbe. Akinek pénze van, meg tudja tenni azt, hogy
magán laboratóriumi vizsgálatot kér, vagy könnyebben megoldja, hogy bemenjen Debrecenbe. De
nagyon sok olyan balmazújvárosi lakos is van, akinek nincs lehetősége arra, hogy ő még utazzon.
Gondolkozzunk el most,  én azt mondom itt  a bizottsági ülésen,  hogy a holnapi napon, amikor
beülünk a nagyterembe, és előjön ez a labor téma, nem tudom, hogy polgármester úrnak milyen
gondolatai vannak, hogy ne hagyjuk ezt a labor dolgot. Közelít a választási idő, április 3-a, nézzük
meg, hogy mi lesz a választási eredmény. Ha polgármester úr megnyeri a választást, ő  fog tudni
tenni  pozitív  irányba  olyan lépéseket,  hogy itt  Balmazújvároson a  labor  működhessen tovább.
Tehát  a  költségvetésben  egy  olyan  pénzösszeget  fog  tudni  idehozni,  a  balmazújvárosi  labor
szolgáltatónak, Kft-nek, hogy ne csak 1.300.000 forintot kapjon az államtól, ha nem kapja meg az
5-6 millió forintot, amire szüksége van. De úgy gondolom, ha már 5.000.000 forintot kapna az
államtól ez a laborszolgáltató, talán már akkor is előrébb lennénk annyival, hogy nem lenne ez a
hosszú várakozási idő. Sőt nem lebegne a szemünk előtt, hogy bezár a labor Balmazújvároson. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ezekkel nagyjából egyetértek. Akkor mi legyen a döntés?

Dobi Sándorné bizottsági tag
Most mondtam el, hogy gondolkozzunk el azon, mert nem tudjuk, hogy a polgármester úrnak ugye
milyen gondolatai vannak a laborral kapcsolatosan. 

Hegedüs Péter polgármester
Mindjárt elmondom.

Dobi Sándorné bizottsági tag
A költségvetésbe nincs betervezve ez a szűk 5 millió forint. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Ez havi szinten 5 millió forint.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Igen, havi szinten. 
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Ez éves szinten 60 millió forint.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Jó  akkor  beszéljünk  60  millió  forintról,  mivel  éves  a  költségvetés.  Viszont  vannak  itt  olyan
intézményeink,  amiket  nem  kötelező  feladata  az  önkormányzatnak,  hogy  támogassa. Ez  sem
kötelező, én tudom, viszont a lakosság érdekében kellene támogatni.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Nekem egy abszolút szakmai közbevetésem van. Jelen állapot szerint a ProLabor Kft-nek a VESZ
Kft-vel  van  szerződése  és  a  finanszírozási  szerződés  is  ehhez  képest  alakul.  Megkérdeztem a
VESZ Kft-től, és a finanszírozási szerződés erre az évre most van aláírás alatt a NEAK-kal. Ezt
nagyon szívesen odaadom, tegnap küldték meg e-mailen. Úgyhogy most jelen pillanatban ezekkel
a paraméterekkel működik a labor. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Át fogom tanulmányozni. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Ez a két szerződésük van a VESZ Kft-vel, a bérleti és a közreműködői szerződés. 
A finanszírozási szerződés meg még a tavalyi.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Amit a ProLabor Kft. vezetője írt, abban a levélben van egy utalás arra, hogy ő profitorientált és
nem rentábilis. Ezzel nem igazán tudunk mit kezdeni, illetve bennem az is felmerült, hogyha arra
kerülne sor, hogy támogatásról döntünk, hogy ezt hogyan lehet megoldani egy vállalkozó számára.
Mindegy, hogy az egészségügyi szolgáltatás vagy sem. Nem látom át, hogy ez egyáltalán hogyan
működne, mert hogyan vállaljon kötelezettséget arra, hogy akkor ő ezért mit tesz. Ezt a részét is
meg kellene vizsgálni. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Viszont tudomásom van róla, hogy polgármester úr meghívta a holnapi testületi ülésre.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Biztos, hogy elhívta. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ha itt lesz, fel lehet neki is tenni a kérdéseinket. Ez most csak egy előzmény a bizottsági ülésen,
hogy beszéljük át.  Jó is, hogy polgármester úr itt  van, legalább akkor már ennyivel is előrébb
leszünk.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt  szerettem  volna  elmondani,  hogy  abban  a  levélben  egy  olyan  utalás  is  van,  hogy  az
egyetemnek van ellátási kötelezettsége. Esetleg az is megoldás lehetne, hogy itt tulajdonképpen
leveszik a laborvizsgálathoz szükséges dolgokat és azt elszállítják. Én ezt kivitelezhetőnek látom,
mert  végül  is  a  lakos  szempontjából  az,  hogy  nem  kell  beutaznia, az  megoldás. Ez  talán
költséghatékonyabb is lenne, szakmailag ez hogyan működne, azt nem tudom.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ez jogfolytonosan kivitelezhető?
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Abszolút. Ebben az esetben, a VESZ Kft. és ProLabor Kft. közötti szerződésnek a módosítására
kell, hogy sor kerüljön, hogy mi az a szolgáltatás, amit a ProLabor Kft. vállal. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ha vállalja, akkor ez is egy megoldás, de ha ő nem vállalja, akkor mi van? 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ennek utána kell járni.

Hegedüs Péter polgármester
Megvárom,  míg  mindenki  felteszi  a  kérdéseket  és  szépen,  szisztematikusan  elkezdenénk
válaszolni. Én a másik oldalról kijöttem, mert nem lehet elmondani azt, hogy mi az, ami a lakosok
és a város érdekét is szolgálja. Ezt a kettőt össze kell hoznunk, tehát nem lehet csak egy oldalról.
Következő a helyzet, ez a ProLabor Kft. egy magánvállalkozás, itt van 10-20 éve, nem tudom. Az
eredeti tulajdonos, az édesapa elhunyt tavaly tavasszal, nyáron és átvette a közgazdász fia, akiről,
saját bevallása szerint is, nem gondolta az apja, hogy bármikor is ezzel fog foglalkozni. Egy több
laborból álló láncot működtet ez a Kft., és kiszámolta, hogy hol milyen arányok vannak. Mivel az
apja  valamikor  itt  kezdett  Balmazújvároson,  neki  Balmazújváros  volt  a  szíve  csücske,  és
egyébként is ez egy központi labor, ami több városnak a vérét vizsgálja. Ezért aztán elengedte az
apja azt a mínuszt, ami eddig keletkezett, mert mindenki azt kérdezi, hogy eddig mi volt.  Igen,
csak ugye  a  fia  nem  hajlandó  elengedni  a  mínuszt. A  következő,  amiért  veszteséges  a
balmazújvárosi labor, de például az egri laborja nem veszteséges, más a finanszírozási szerződése.
Az egri labor közvetlenül az állammal van finanszírozási szerződve, a NEAK-kal. Itt viszont csak
egy ilyen áttételes finanszírozás van, és ott még mindig megéri, mert ez a Kft. nem veszteséges. 
Tehát  vegyük  tudomásul,  hogy  ez  működőképes  Kft.,  csak  a  veszteséges  szárnyakat  akarja
levágni. Ahhoz, hogy pontosak legyünk,  megnéztem, pont tegnap lett  kitéve,  Füzesabonyban a
ProLabor Kft. szüntette meg a labort. Ott nem azért szüntette meg, mert ugyanilyen finanszírozási
problémái voltak, bár ugyanúgy voltak. Hanem egyszerűen két alkalmazott felmondott, mert nem
tudta  kifizetni  neki  az  egészségügyi  szolgálati  járandóságot,  tehát  az  egészségügyi  szolgálati
jogviszony után járó fizetést. Ezért a három főből ketten felmondtak és nekik muszáj volt becsukni
a  labort,  hiszen  nem tudta működtetni. Most  meg is  oldódott  egy hét  alatt  a  helyzet,  ugyanis
egészségügyi  körzetek  vannak,  amely  körzetek  ellátásáért  adott,  területi  kórházak  felelnek.  A
füzesabonyi  körzetért  az egri  Markhot Ferenc Kórház felel,  azonnal  átvette  a  labor funkcióját.
Füzesabonyban leveszik a vért, a Markhot Ferenc Kórházban megvizsgálják, feltöltik a felhőbe és
az a szakorvos vagy háziorvos, aki kiírta a vizsgálatot, meg tudja nézni. Felvetődik az a kérdés,
hogy  nem  mindenkinek  van  ügyfélkapuja,  nem  mindenki  tudja  ezt  megnézni.  Oké,  de  most
kérdezem én, akkor most kinek kell az eredmény, az  orvosnak, aki majd átadja az ügyfélnek vagy
az ügyfélnek? 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az orvos mindenféleképpen hozzáfér.

Hegedüs Péter polgármester
Így van, tehát mindenféleképpen hozzá tudja juttatni. Én azt mondom egyébként, hogy a vérvételi
pont kialakítására minden lehetőségük megvan. Annál is inkább, mert most van ez a pályázatunk, a
200  millió  forintos  eszközbeszerzési  pályázatunk. Ebben  eleve  van  centrifuga  meg  hűtő,  meg
minden más beleírva. Egy jó minőségű centrifuga szükséges ahhoz, hogy a vért megfelelőképpen
előkészítsék  a szállításra,  a hűtő pedig azért,  hogy hűtő kapacitás  legyen.  Én megkérdeztem a
Patvaros urat, szakmailag azt mondta, hogy egyszerű ez a hűtő termosz dobozokba, a megfelelő
fiolákba berakva. Még az is le van írva a füzesabonyi esetben, hogy a Markhot Ferenc Kórház által
biztosított  kémcsövekben szállított  vér.  Tehát még ott  is a labor biztosítja  a kémcsövet,  ezeket
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egyszerűen hűtőtáskába teszik jégakkuval, és viszik a vért. Nincs előírás, hogy milyen vérszállító
kocsi kell, hogy belülről, hogyan nézzen ki, nincsenek ilyen előírások. Patvaros úr elmondta, hogy
azért  nem nyúltak  már  2004 óta  ehhez  a  finanszírozáshoz,  mert  központosítani  akarnak itt  is.
Gyakorlatilag  a  nagy laboroknál  a  finanszírozást  nem nézik,  és  a  mínuszt  kifizeti  az  állam. A
kicsiknél viszont, akik piac orientáltak, nincs ilyen. Úgyhogy én azt gondolom, hogy a biztonságot
az adja, ha kialakítunk egy vérvételi  helyet. Egyébként meg, ha a finanszírozás változna,  akkor
utána bármit tehetünk, hiszen van labor kialakítására alkalmas hely. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ez az a hely, ahol most is működik a labor?

Hegedüs Péter polgármester
Persze, ez teljes mértékben alkalmas. A másik dolog pedig az, hogy én azt gondolom, hogyha egy
ilyen  vérvételi  pontot  akarnánk  létrehozni,  akkor  a  Patvaros  úr  jelenlegi  alkalmazottjai  közül,
mondjuk,  a  VESZ  Kft.  is  átvehetne  alkalmazásba  olyan  munkaerőt,  aki  a  vérvételt  eddig  is
csinálta. Amikor pedig nincs vérvétel, akkor más szakmai feladatot ellát az intézményen, a Kft.-n
belül. Úgyhogy  én  azt  mondom,  hogy  ezt  szerintem  minden  további  nélkül  és  különösebb
ráfordítás nélkül meg lehet tenni. Dr. Nagy Zsolt abból a szempontból már elindult, el szeretett
volna indulni az előzetes egyeztetések, tárgyalások útján. De amíg finanszírozási szerződés van és
a ProLabor Kft. ezt nem mondja fel, addig gyakorlatilag nincs most mozgási lehetősége, hiszen a
TB finanszírozásnak azt a részét átadta a ProLabor Kft.-nek. Tehát ha felmondja a Kft., abban a
pillanatban van tárgyalási alap. Azt tudjuk, hogy a kórházaknak ezt a feladatot el kell látni, tehát
nem maradhat Balmazújváros labor nélkül. Elmehetnénk a hajdúböszörményi magánlaborba, vagy
a hajdúszoboszlói magánlaborba is, de nem vagyok benne biztos, hogy azok nem így fognak járni
egy  bizonyos idő  után,  hogy  bekényszerülnek  az  egyetemi  laborba. Ott  olyan  összevonások
vannak,  hogy  a  Kenézy Gyula  Kórház  laborját  is  hozzá  akarják  csatolni  a  klinikai  laborhoz,
hogy egy labor legyen a megyében.  Én azt  mondom egyébként,  hogyha az egészségügyet úgy
tudnánk majd ebben működtetni, hogy oda vigyük már, ahol probléma van, ne összpontosítsuk.
Hanem pontosan ez az, hogy ahol keletkezik a betegség, ott legyen a megoldás. Szerintem ezeket a
finanszírozási problémákat megoldva, lehet majd ezzel foglalkozni. Én azt látom, hogy egyetlen
érdekeket kell képviselni, hogy Balmazújvárosról a vérvétel miatt ne kelljen elmenni. Az a rész
pedig, hogy én bemegyek, leveszik a vért, és utána hol fogják megvizsgálni, az szakmai kérdés.
Ezt a szakmai kérdést oldja meg a VESZ Kft.,  oldja meg, aki ezért  a felelős. Mivel az állam
finanszírozza ezt, ezért nem gondolom, hogy az önkormányzatnak ebbe most ilyen összeget kéne
bele  tennie.  Ennyi  erővel  tényleg  a  mentőt  is  üzemeltethetnénk. Tehát  akkor  minden  állami
feladatot az önkormányzatnak kéne megcsinálnia.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Tehát úgy néz ki, hogy van megoldási lehetőség.

Hegedüs Péter polgármester
Igen,  és  a  vérvételi  helynek nincsen  különleges  engedély  kötelezettsége.  Ez  a  labor  jelen
állapotában, ha kipakol onnan a ProLabor Kft., azonnal lehet vérvételt végezni.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Erre akartam rákérdezni, hogy addig is, amíg nincs felmondva, de látszik, hogy nagy valószínűség
szerint arra haladunk, illetve le is írta, hogy így nem kívánja működtetni, hogy azért nézzük meg,
hogy milyen feltételek kellenek hozzá, kivel kell kötni, kit kell keresni.

Hegedüs Péter polgármester
Ezzel Dr. Nagy Zsolt tisztában van.
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Tehát eljutott addig, ameddig el lehetett jutni?

Hegedüs Péter polgármester
Pontosan, csak most itt az van, hogy ha nincs meg a feladatra a megfelelő szerződés, akkor neki
jelezni kell a NEAK felé, és akkor a NEAK fogja kijelölni azt, aki ezt tovább fogja vinni. Hacsak
mi nem kötünk egy maszek szerződést. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt tudjuk, hogy a Debreceni Egyetemet fogja kijelölni.

Hegedüs Péter polgármester
Igen, annak az ellátási körzetében vagyunk.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Céget is jelölhet ki?

Hegedüs Péter polgármester
Nem, központilag nem jelölhet ki magáncéget. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Esetleg kereshetnék egy másik céget.

Hegedüs Péter polgármester
Igen, ha most elmennénk Hajdúböszörménybe,  és azt mondanánk az ottani labornak, hogy velük
kötünk szerződést, de neki sincsen nagyobb finanszírozása, mint nekünk. Ezzel kapcsolatban nem
gondolom,  hogy érdemes  lenne.  Ez a  vérvételi  hely  lenne  a  legfontosabb,  hogy itt  annyi  vért
veszünk  le,  amennyi  vért  le  kell  venni,  tehát  a  labor  vizsgálatnak  megfelelően,  amit  kiír  a
szakorvos. Gyakorlatilag azért valósítható már meg, emiatt az elektronikus világ miatt, hogy nem
kell az írott anyagot, a leleteket idehozni. A másik dolog az, hogy az idősek is nagyon jól tudják,
hogy mi az felhő, mert a gyógyszertárba már nem kell vinni a receptet. Ha azt hallja, hogy tessék
elmenni, leveszik a vért, majd a doktor úrnál ott lesz a felhőben, megérti.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Úgyis be kell mutatnia az orvosnak, hogy mi a lelet, csak most másik irányú lesz, hogy az orvos
mondja el. 

Hegedüs Péter polgármester
Nem a betegnek kell sorba állni a leletével az orvosnál, hanem az orvosnak kell megnézni az általa
kért leletet, és értesíteni a beteget arról, hogy mi a helyzet. Azért nem is lenne ez baj, hogy egy
kicsit meg is fordulna.

Dobi Sándorné bizottsági tag
A január 19-i testületi ülésen, ezt nem tudta Dr. Nagy Zsolt ügyvezető, meg polgármester úr se
tudta?

Hegedüs Péter polgármester
Nem.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Tavaly október 1-én be lett vezetve ez a rendszer, és nem tudtuk, hogy miért? 
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Hegedüs Péter polgármester
Én október 4-én találkoztam Patvaros úrral és október 7-én már ment a tévében a Dr. Nagy Zsolt
és a Patvaros úr által leadott interjú, hogy mit miért csinálnak. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Igen, mert, ahogy én kivettem a levélből, ezt várta, hogy  az előjegyzéssel megszűri a felesleges
vizsgálatokat, mert szerintem ezt írta le. Illetve, hogy akinek sürgős lesz, az majd fizet érte és ezzel
próbálta rentábilissá tenni az ő vállalkozását, és ez nem jött be.

Hegedüs Péter polgármester
Decemberben, mivel én beteg voltam, nem is volt erről tárgyalás, januárban, amikor visszajöttem,
akkor már jött az, hogy nagyon hosszú a várakozási idő. Volt egy telefonos egyeztetés és lett kérve
egy  időpontot,  hogy  beszéljünk. Utána  volt  a  másik  telefonos  egyeztetés,  hogy  akkor
konkretizáltuk. Most volt az időpont és kértem, hogy akkor most már írja le, mert azt mondta,
hogy körülbelül 2 millió forint csak a mostani, jelenlegi helyzet. Hiába mondott ő tavaly 1.800.000
forintot,  azt  is  csak  úgy  mondta,  hogy  körülbelül  ennyi.  És  leírja,  hogy  hány  százalékkal
emelkedtek a reagensek meg minden más egyéb, ezek szakmai dolgok. Januárban annyit tudtunk,
amennyit én  elmondtam, amit ő októberben, novemberben velünk közölt. Mást mi nem tudtunk,
sőt azokat a statisztikai adatokat, amit ebben a levélben leírt, azokat se tudtuk, ezeket most láttuk
először.  Még  mondta  is,  hogy  közelítettek  az  adatok,  mert,  hogy  majdnem  egyharmadával
csökkent  a  laborvizsgálatok  száma,  ha  jól  megnézzük.  De azt  mondta,  hogy az  emberek  nem
végeztetnek  el  vizsgálatot  pénzért,  még  jobban  csökkent,  mint  egyébként,  hogy  most  a
magánlaboros eredményeket elvégezzék. Én azt gondolom, hogy nem vagyunk süllyedőben, mert
nincsen az a veszély, hogy nem lesz labor.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A vérvételi hely kialakítása, ez olyan anyagi ráfordítással jár, ami megoldható, amihez nem kell
külön fedezetet biztosítani a költségvetésben. 

Hegedüs Péter polgármester
Már csak azért sem kell külön fedezet, mert abban az esetben, hogyha a vérvételi pont kialakítása
lesz meg, abban az esetben ugye a számunkra biztosított TB finanszírozásnak egy részét így is, úgy
is meg fogjuk kapni a vérvételi hely kialakítására és üzemeltetésére. A többi finanszírozás megy
majd át a labornak, mert Dr. Nagy  Zsolt azt mondta, hogy ez így lesz. Nem külön nekünk kell
majd a vérvételt üzemeltetni, hiszen annak van TB finanszírozott oldala. Mondjuk, hogy egy vagy
két vérvételt elvégző embert kell foglalkoztatni. Ráadásul, speciális ez a vérvétel, mert az összes
asszisztensnek tudnia kell  vért venni. Nincs olyan, hogy most azért  fel  kell  vennünk 3 embert,
hogy váltásban tudjanak vért venni. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Szerintem minden körzeti orvos mellett, aki van, azt gondolom, hogy tud vért venni.

Hegedüs Péter polgármester
Azért mondom, hogy ezzel a munkaerő kihasználtsága még inkább csak nőni fog. Egyébként meg
azokat  az eszközöket  az  önkormányzat  nem  saját  forrásból,  hanem  pályázati  forrásból  tudja
beszerezni, meg is vannak rendelve.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Akkor az önkormányzat bérbe adja a VESZ Kft-nek?

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Most a VESZ Kft. által megnyert pályázatról van szó. 
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Hegedüs Péter polgármester
2017-es pályázat, most hagyták jóvá, 274 millió forintról. Ebből levettek egy csomót és körülbelül
210 millió  forint  maradt. Ebből  lesz  új  röntgen gép,  ultrahang,  meg minden más  egyebet  fog
beszerezni belőle.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Jó, akkor ezzel az előterjesztéssel kapcsolatban van-e más hozzáfűznivaló?

Dobi Sándorné bizottsági tag
Most ez majdnem olyan, mintha okafogyottá vált volna ez az előterjesztés. 

Hegedüs Péter polgármester
Azt szeretném mondani, hogy holnap itt lesz Patvaros úr is meg Dr. Nagy Zsolt is, ők el fogják
mondani, hogy nincs akkora probléma, mert Dr. Nagy Zsolt és Patvaros úr megbeszélték azt, hogy
a felmondási idő 30 napos. Nem fogjuk elengedni, a 30 nap alatt tudjuk biztosítani. Az alatt az idő
alatt kell a NEAK finanszírozást, minden más egyebet, de nem kell új NEAK finanszírozás, mert
magáé a VESZ Kft.-é NEAK finanszírozás, ő csak átengedte, most visszaveszi. Itt a füzesabonyi
példa,  egy  hét  alatt  oldották  meg. Maradjunk  már  annyiban,  hogy  ne  legyünk  már  nagyon
pesszimisták. Ebben  az  esetben  Patvaros  Müller  Péternek  az  együttműködése  maximális,  a
hozzáállása  nem rosszabb,  mint  az  apjáé,  csak  megmondta,  hogy egyszerűen nem tudja  ezt  a
veszteséget finanszírozni. Az, hogy 2004  óta nem volt hozzáadott  érték, akkor még nagyon jól
ment  vagy 10 éven keresztül  jó volt,  bevételtermelő  volt. Én azt  mondom, hogy meghallgatni
mindenképpen meg kell. Én azt szeretném, hogyha átvinnénk a lakosoknak azt, hogy nem szűnik
meg Balmazújvároson a vérvételi lehetőség, a vizsgálatokat máshol fogják elvégezni, de mindegy,
hogy hol végzik el, és abba az irányba megy a dolog, hogy ne legyen ilyen hosszú előjegyzés. Ezt
nyilván a központi labor fogja tudni meghatározni, hogy ő mennyit tud majd napi szinten fogadni.
Akkor ehhez képest fogjuk tudni majd megállapítani, hogy két hetes előjegyzés, vagy egy hetes
előjegyzés vagy azonnali. Ha valaki bemegy most Debrecenbe, másnapra megvan az eredménye a
felhőben,  tehát  mindegy,  hogy honnan megy be. Ha majd nálunk leveszik a  vért,  beszállítjuk,
másnap  meg  van  vizsgálva. Ehhez  az  a  szakmai  tudás  kell  majd,  hogy  a  vér  előkészítése  és
szállítása megfelelő legyen. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Úgy néz ki, hogy biztosítva lesz, vagyis a VESZ Kft. tudja biztosítani ezt a lehetőséget. 

Hegedüs Péter polgármester
Pontosan. Azzal  együtt,  hogy a finanszírozást  nem fogja túlérni. Most  ez a  verziónk van jelen
pillanatban.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az előterjesztéssel kapcsolatban kell nekünk döntést hoznunk, vagy mi legyen? Vagy az, hogy azt
gondoljuk, hogy a megoldási lehetőség a vérvételi hely kialakítása? 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Lehet  ez  egy  módosító  javaslat  a bizottság  részéről,  hogy  a  vérvételi  pont  kialakításának  a
lehetőségét kell megvizsgálnia az önkormányzatnak. 

Hegedüs Péter polgármester
Ha javasolhatom, a határozati javaslatban annak kellene szerepelni, hogy amennyiben a ProLabor
Kft. úgy dönt, hogy a balmazújvárosi laboratóriumot megszünteti, akkor abban az esetben a VESZ
Kft.  és  a  ProLabor Kft.  ügyvezetőjének a  feladata  a  zökkenőmentes  átmenet,  amely  biztosítja
Balmazújváros lakossága számára, a helyben történő vérvételi lehetőséget és a vér leadását. Most
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ennyit  tudunk,  mert  nem  tudjuk  megmondani  egyébként,  hogy  mi  lesz. Zökkenőmentesen
biztosítani kell az átmenetet. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Ez így teljesen jó. 

Hegedüs Péter polgármester
Ebbe benne van minden szerintem, a zökkenőmentes átmenet is.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ha ez  így  kivitelezhető,  akkor  oké.  Még mindig  azt  mondom,  hogy a lakosság  az  elsődleges
szempont. Ne sérüljenek, mert amit elmondtam, hogy nagyon sok olyan lakos van, aki nem tudja
megtenni, hogy bemenjen Debrecenbe. Aki meg tudja tenni, az túllép rajta, meg kifizette, ha éppen
sürgős volt. 

Hegedüs Péter polgármester
De azt nézzétek meg egyébként, hogy az a négy vagy öt város, akinek a vérét ide hordják be, ott is
csak vérvételi pont van.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Akkor a polgármester úr által vázolt határozati javaslat elfogadásáról lehet dönteni.

Hegedüs Péter polgármester
Tehát a folyamatos zökkenőmentes labor funkció ellátását a VESZ Kft.-nek biztosítania kell, az
átmeneti  időszakra  is.  Sőt,  mondhatnánk  azt  is, hogy  kezdje  meg  a  tárgyalást  a  VESZ Kft.
ügyvezetője, de az átmeneti időszakra, a folyamatos, zökkenőmentes lakossági ellátást biztosítani
kell. 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

6/2022. (II. 15.) sz. ESZKOSKB határozat:

a balmazújvárosi ProLabor Kft. támogatása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  a  balmazújvárosi  ProLabor  Kft.  támogatása  tárgyában  készült
határozati  javaslatot  annyiban módosítja,  hogy amennyiben a  ProLabor  Kft.  úgy dönt,  hogy a
balmazújvárosi  laboratóriumot  megszünteti,  akkor  abban  az  esetben  a  Városi  Egészségügyi
Szolgálat  Nonprofit  Kft.  és  a  ProLabor  Kft.  ügyvezetőjének  feladata  a  zökkenőmentes  átállás,
amely biztosítja a Balmazújváros lakossága számára a helyben történő vérvétel lehetőséget és a vér
leadását. Ezt a módosított határozati javaslatot javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

2. napirend: Balmazújváros Város Önkormányzata 2022. évi költségvetési rendelete tárgyában 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Jó, akkor mehetünk tovább a költségvetési rendeletre. 
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Hegedüs Péter polgármester
Egy dolgot szeretnék megemlíteni, az 5. mellékletben van egy hiba. Ott van az egyéb felhalmozási
célú kiadásoknál, hogy „ultrahang készülék beszerzéséhez önrész 30 %, 2.315.813 forint”. Ez egy
technikai hiba, ugyanis tavaly vélelmezett  összegként bekerült,  hogy pályázunk egy  GINOP-os
pályázaton  ultrahang  készülékre,  és  ennek  ennyi  volt  az  önereje.  Viszont  kiderült,  hogy  az
önkormányzat  nem pályázhat,  és az önkormányzat  100 %-os tulajdonú  cégei sem, csak magán
cégek. Ez az összeg benne maradt véletlenül, csak átvezetésre került. 
Ez tavalyi volt, és ez átmenne akkor a tartalékba. 

15.35-kor Dr. Hajdu Miklós jegyző megérkezett az ülésre. 

Hegedüs Péter polgármester
Jegyző úr, pont az ultrahangot mondtam, hogy ez egy tavalyi átvezetés.

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Ez egy előkészítési hiba, az nem tartozik a költségvetésbe,  és azt ki kell venni és ez pluszban
tartalékba kerülne. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Akkor a 2. napirendi pontnál tartunk, a költségvetési rendeletnél. Tegnap volt 10 órától a bizottsági
elnököknek  egy  tájékoztató,  egy  megbeszélés  már  ezzel  kapcsolatban,  ahol  feltehettük  a
kérdéseinket, illetve közösen értelmeztük. Kinek van esetleg hozzáfűznivalója, vagy mondjam el,
ami ott elhangzott?

Baji-Gál Ferencné bizottsági tag
Mondd el. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ennek a költségvetésnek az elkészítésében még Vágnerné Szilágyi Ilona, megbízás alapján részt
vett. Ő volt az aki, végigvezetett bennünket ezen a költségvetésen. Mostanában lettek még biztosak
a bevételi számok, és ha bevételekhez kellett ugye a kiadást igazítani. Még nézem közben, hogy én
miket  írtam  fel.  Megbeszéltük,  hogy  a  bevételek  reálisak,  tehát  mind  az  előző  évi  becslések
alapulnak, illetve vannak itt pontos számok, hiszen a normatívák azokon az adatokon alapulnak,
amit mi szolgáltattunk. Szóba került, a felhalmozási bevételeknél szerepel a V. szöveges résznél,
én jobban értem a szöveges részt, mint a táblázatot. Felhalmozási bevételeknél szerepel azoknak az
érkezése is, kijelölt  önkormányzati  vagyonnak a hasznosításából  keletkező bevétel,  amelyeknél
még nem mindegyik teljesült. Itt van az ipartelepnek a kiírt pályázata.
 
Hegedüs Péter polgármester
122.786.000 forint. Ennyi  bevételt  tervezünk,  és ez azt  jelenti,  hogy minden egyes  ilyen  tétel
mögött  képviselő-testületi  határozat  van arról,  hogy mi ezt értékesíteni  akarjuk.  Nem csak így
vakon beírtuk,  hanem  erről  határozatlan  versenytárgyaláson  történő  értékesítésre,  telek
értékesítésre a Jókai közben vagy utcán.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Igen, az már meg is valósult, de vannak szerintem ilyen részletfizetések még, amik folyamatosan
teljesülnek. 

Hegedüs Péter polgármester
Itt, ami bevételi számok szerepelnek, olyan számok lettek tervezve, aminek alapja van. 
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ezeket igazából el tudtuk fogadni, mert szakértő állította össze. 

Hegedüs Péter polgármester
Egy dolog, ami szóba kerülhet a holnapi testületi ülésén és jó, ha a bizottsági ülésen egy kicsit
részletesebben kifejtjük. Ez a külterületi lakosok után járó támogatás, 2.550 forint/fő támogatásban
részesülünk, ez 982.800 forint.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Szerintem nem jól mondod, mert pontosan azt mondta Ica, hogy nem főre van.

Hegedüs Péter polgármester
De így  van leírva.  Ez  azért  fontos,  és  azért  tartom fontosnak ezt  megjegyezni,  hogy  ez  nem
címkézett  támogatás,  nem úgy van, hogy nekünk csak a Bánomkertre  kell  költenünk. Ugyanis
külterületi lakosnak számít nekünk a Keleti-főcsatornánál lévő nyaralósor is, ahonnan a szemetet
szedjük, ebből a pénzből finanszírozzuk a Városgazdálkodásnak ezt a részét. Ez a 2.550 Forint/fő,
nyilván mindenki érti, hogy a szemét elszállítástól kezdve, minden más egyéb fel is emészti ezt a
pénzt.  Nincs megcímkézve,  gyakorlatilag az önkormányzat kapja ezt a pénzt,  mert külterületen
laknak emberek, de nem kötelező nekünk azt kiírni, hogy mit miért csinálunk. Volt a Bánomkerti
bejárás, ennek előszeleként mondtam el, hogy ez egy fontos dolog. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Van egy olyan rész, amit nem értek. „Az előbb ismertetett támogatások esetében továbbra is az
volt a cél, hogy az alacsonyabb lakosságszámmal, illetve gyenge jövedelemteremtő képességgel
rendelkező önkormányzatok jussanak forráshoz. Ez a mutató önkormányzatunk esetében 20.523
forint/fő, így részesülünk a fenti támogatásokban.” 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Néhány évvel ezelőtt vezették be, az új rendszerben, az úgynevezett adóerő képességnél, jobban
mondva talán már a feladat finanszírozásnál. Azt jelenti, hogy amennyi iparűzési adó befolyik egy
adott településhez, elosztják  a lakosságszámmal, és ezzel a mutatóval számolnak. Van egy határ
szám, ami évek óta  35.000 forint,  és  azt  mondja  az állam,  hogy amennyiben 35.000 forintnál
kevesebb az adóerő képességed, abban az esetben téged megilletnek állami támogatások, azok is
sávosan. 35.000 forint felett pedig nem illeti meg, ott is talán van egy sáv. Nekem azért szokatlan
ez, és most abszolút mindentől függetlenül, amikor én eljöttem az előző munkahelyemről, Ebesen
57.000  forint volt az adóerő képesség, most már 75.000  forint. Ezt csak példaként mondom el
nektek, hogy az ebesi önkormányzat már nem kapott semmit a hivatal működésére, nem kapott a
közvilágításra,  nem kapott  a  temetőre,  nem kapott  semmire.  Kizárólag  az óvodára,  bölcsődére
kapott, mert olyan ez a feladat finanszírozásnak ez a mellék éle, sőt szolidaritási hozzájárulást kell
fizetni. Nem, hogy pénzt kap az államtól, hanem összességében még ő befizet. Bár ez egy picit
ütközik  azzal,  hogy az  önkormányzatok  teljesen  önállóak  és  a  költségvetési  gazdálkodásuk,  a
bevételeik függetlenek mindentől. Elmondható, hogy például 2019-ben 17.000-18.000 forint volt
az adóerő képessége a településnek. Azt mondhatjuk, hogy egy picit felfelé lépünk, mert most már
20.000 forint. Visszatérve a Bánomkerti kérdésre, az tényleg a lakosságszám szerint van, de ez az
összeg  évek  óta  nem  változik.  Azt  mondhatjuk,  hogy  stagnál  ezeknek  a  külterületeknek  a
lakosságszáma,  vagy  legalábbis  nagyon  sokan  nem  jelentkeznek  be  ezek  szerint  oda. Ezt
begyűjteni mi a népesség nyilvántartóból tudjuk, hogy ki van oda bejelentkezve. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Szerintem ott senki nem lakik úgy, hogy be van jelentkezve.
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Vannak úgy, hogy bejelentkezve.

Hegedüs Péter polgármester
Aljegyző asszony, társulási ülésen miről beszéltünk?

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Igen, pont most volt a társulási ülésen téma, de egyébként minden évben én szoktam lejelenteni a
NEAK felé a külterületi lakosságszámot és vannak bejelentkezve. 

Hegedüs Péter polgármester
5447-es helyrajzi számról, most szociális lakás.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Én azt hittem, hogy ő csak, mint tulajdonos és akkor ideiglenes lakcím. És aki nincs bejelentkezve,
de ott tulajdonos és kijár a hétvégeken az nem lakos.

Hegedüs Péter polgármester
Vannak, akik életvitelszerűen ott laknak. Hajdúszovátról, Téglásról meg mindenhonnan jönnek. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Aki be van jelentve, csak azok után jár ez a pénz.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Igen, így van. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Jó, akkor ezek voltak a bevételek. Kiadásokkal kapcsolatban az elsők, a személyi juttatások, itt szó
volt  arról,  hogy a köztisztviselők illetményalapjának az emelésére kerül sor a rendelet  tervezet
szerint. Van a közalkalmazottaknál is, vagyis az óvodában, bölcsődében dolgozóknak, a szociális
szférában, ahol volt egy kötelező béremelés, illetve a minimálbéremelés. A 20. oldalon található a
kiadásoknál az, hogy a képviselők tiszteletdíjának az emelésére is javaslatot tett  a költségvetés
tervezésekor. Ez egy 16 %-os emelés lenne. Hétfőn a megbeszélésen elhangzott, hogy kérjük, a
kiszámítását  és összegszerűsítését  ennek az összegnek,  és a  tartalékba tételét.  Nem szeretnénk
tiszteletdíj emelést. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Így van, vannak itt fontosabb feladatok, amire pénz kell.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Még tegnap este fogalmazódott meg bennem, hogy viszont lehet, hogy nem a tartalékba kellene,
illetve nem tudom, milyen összeg lenne ez. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
2.664.196 forint.
Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt szeretném, hogy az egyesületek támogatására, ahova csak a 6 millió forint került tervezésre,
hogy esetleg azt az összeget emelnénk meg. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Abszolút nincs kizárva, viszont ott nem 6 millió forint van, hanem 7,6 millió forint.
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Igen,  viszont  ebből  csak  6 millió  forintot  tudunk szétosztani,  mert  az  1  millió  forintnak és  a
600.000 forintnak már megvan a címzettje. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Azt gondolom, hogy nincs akadálya, hogy ezt a módosító indítványt a bizottság támogassa.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Mi érezzük azt,  hogy azt  a  6  millió  forintot  milyen,  mikor  el  kell  osztani.  Mindenféleképpen
hangsúlyoznunk kell. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
A két ügy itt kapcsolódik össze, hogy a bizottság ráadásul érintett is a kiosztásban.  

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt gondoltam, hogy vagy másfél millióval legalább megemelni vagy kettővel.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Szerintem nyugodtan lehet 2 millió forinttal, hogy legyen 8 millió forint, amit kioszthatunk. 

Hegedüs Péter polgármester
A Bekton nem kapott most semmit, de ő is pályázik, és egy nemzetközi fesztivált akar csinálni, azt
akarja  elindítani.  Az  a  kérdés,  hogy  célzottan,  mondjuk  megállapodás  szerint  a  Bekton
Együttesnek  kelljen-e  most  pályázni.  A  Bektonnal  közművelődési szerződés  volt,  csak  tavaly
márciusban lejárt, és a Bekton egy jelentős pont a város tabelláján. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Majdnem mindegy, hogy hova tesszük, a 2 millió forintot biztos, hogy odaadnánk a  Bektonnak.
Mennyit kértek?

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Az a baj, hogy a Bekton írt egy beadványt, csak éppen a pénzt nem írta le, hogy mennyit kér.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Jó, viszont most ez a vészhelyzet, mivel még mindig nem szűnt meg, ezek az egyesületek nem
igazán sok rendezvényt csinálnak, nincs sok műsor. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Még 2022-ben lehet. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nem nagyon akarnak mozgolódni, ahogy én hallom.

Hegedüs Péter polgármester
Ezzel el kell számolni majd nekik. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Lehet  bérleti  díjra  és  eszközbeszerzésre  is  költeni.  Ezt  egyébként  nem beszéltük  a  bizottsági
tagokkal,  csak  már  gondolkozom  ezen,  hogy  nemsokára  nekünk  ebben  dönteni  kell. Valami
szempontsort kell kialakítani és nekem is az egyik ez volt, hogy azokat, akik az egész várost érintő
rendezvényt hoznak létre. El is dőlt a Bektonnál is, hogy akkor pályázzanak, lehet, hogy szólni kell
Bekker Gyulának. Valóban kiemelt egyesület, lássuk be. 
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Hegedüs Péter polgármester
Igen,  de pénteken érkezik  hozzám Koroknai  Imre a  Motoros Találkozóval  kapcsolatban,  az is
2022-ben lenne.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ők szerintem nem voltak. 

Hegedüs Péter polgármester
Nem,  hiszen  magáncég,  magánfinanszírozás,  csak  2019-ben  a  város  finanszírozta,  pályázaton
keresztül. Megnyertek  egy  nemzetközi  pályázatot,  és  a  pályázaton  keresztül  finanszíroztuk,  a
pályázat maga, az közlekedés technikai dolgok, felvilágosítás volt. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Célszerű  lenne  visszakanyarodni  a  költségvetésre.  Ha  nem kerül  megszavazásra  a  Képviselő-
testület által a tiszteletdíj emelése, akkor a bizottságnak van egy javaslata. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
A teljes összeg az egyesületek részére menjen?

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Igen, legyen ez a módosító javaslat.

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
A bizottságnak most kell szavaznia a módosító javaslatról.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Akkor, aki ezzel a módosító javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság elfogadta a módosító javaslatot.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt gondolom, hogy a dolgozók béremelésének odaítélésével egyetértettünk. Az 5. táblázatnál van
még valami, amit szeretnél mondani?

Hegedüs Péter polgármester
Igen, itt  még megemlítenék egy dolgot, ami az 5/a. melléklet. Az egyéb működési célú kiadás
államháztartáson kívülre, ennek az összege 168.110.256 forint, ami az uszodának a visszafizetési
kötelezettsége. Ez  okozza  a  két  szűk  esztendőt  az  önkormányzat  költségvetésében.
Megfogalmazom még egyszer, ez egy büntetés a városnak, egy teljesen jogtalan dolog, folyik az
ügynek a rendezése, de ezt a város ki fogja fizetni. A másik dolog, még én szeretném, hogyha itt a
másik  oldalon  közvetlenül,  megnéznénk  a  tűzoltóság  támogatását.  A  tűzoltóságnak  most  50,8
millió forint került betervezése szeptemberig. Majd szeptemberben meglátjuk, hogy hogyan, de 68
millió forintot kér a tűzoltóság az önkormányzattól, azzal, hogy 38 millió forintot ad az állam. 
Én ezt megkérdeztem anno a tűzoltóktól, hogy hát 1 millió forintot adott az önkormányzat, és 27
millió forintot adott az állam. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Esetleg az jó lenne, ha azt mondanánk, hogy egész évre adjuk?
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Hegedüs Péter polgármester
Egész évre? Szerintem, ha 18 millió forinttal kevesebbet adnánk, meg is rogyasztaná tűzoltókat,
ugye? Én azt mondanám, hogy igazából annyit adunk mi is, mint az állam. Azzal együtt, hogy
biztosítjuk  az  épületet,  az  eszközöket  gyakorlatilag  az  önkormányzat  vásárolta  meg  a
tűzoltósághoz. Mindegy, hogy támogatásból vagy sem, fizetjük a rezsit.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Igazából ezzel most bent vagyunk a csőben, nem nagyon van mit tenni. Vagy kihúzzuk a lábuk
alól a talajt vagy megadjuk.

Hegedüs Péter polgármester
Az iparűzési adó bevételünk körülbelül 10 %-a, ugye?

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Az iparűzési adó bevételünk 380 millió forint.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
És ez sem kötelező feladat.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ez sem kötelező, de szükséges. 

Hegedüs Péter polgármester
Jó, de ez is állami feladat. Ennyi erőből a mentőt is fenntarthatnánk.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Egyetértek, de nem mondhatjuk azt, hogy nem adunk semmit a tűzoltóknak.
 
Baji-Gál Ferencné bizottsági tag
Ez megfojtja az önkormányzatokat.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Az állam semmit sem akar adni az önkormányzatoknak. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Ez nem pénzügyi kérdés, ez politikai kérdés. Nyilván itt mérlegelni kell a szempontokat, hogy a
lakosság biztonsága a fontos. A pénzügyi része már egy következmény.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Még nem hoztunk döntést, ezért most a pénzügyi fedezetet hozzá kell tennünk. 

Hegedüs Péter polgármester
Ebbe az  irányba  már  elindultam,  a  dandártábornok úrral  beszéltem és  megmondta,  a  politikai
akarat. Szerezzünk egy olyan embert, aki mellénk áll politikailag, és azt mondja, hogy a tűzoltókat
vegyék át államiba. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Egyébként nem szüntethetjük meg?

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Minden további nélkül.
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Hegedüs Péter polgármester
Ha azt  mondjuk,  hogy  holnaptól  semmit  sem adunk, akkor  annyi.  Van  egy  önkéntes  tűzoltó
egyesületünk egyébként. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Egy ilyennek a megszüntetése nem úgy zajlik,  hogy pénzt nem adunk hozzá,  hanem meg kell
vizsgálni, hogy hogyan lehet megszüntetni, és ezzel kapcsolatban hoznunk kell egy döntést. 

Hegedüs Péter polgármester
Meg lehet vizsgálni egyébként, csak a közhangulatot fogja majd befolyásolni. Volt három
tűzesetünk 2021-ben, ha kiszámoljuk, akkor ez alapján 20 millióba kerül nekünk egy kivonulás,
város  területén  belül.  Megteheti  azt  Nagyhegyes meg  Hortobágy,  hogy  gyakorlatilag  egyre
kevesebbet, sőt semmit nem ad most már a tűzoltóságnak. Azt mondják, hogy jöjjön ki az állami
tűzoltó. Nekünk Hajdúnánásról meg Debrecenből  jár  ki a tűzoltóság,  mert  a mi önkormányzati
tűzoltóságunk  nincs  felhatalmazva  minden  tűzesetnek a  kezelésére.  Van  olyan  eset,  amikor
gyakorlatilag be sem avatkozhatnak. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ha lenne pénzünk,  akkor  könnyű lenne osztogatni,  mint  a Városgazdálkodásnak is  258 millió
forintot. Értem, hogy városüzemeltetés, rendben van.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azért azok valamennyivel lényegesebb feladatok. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Rendben van Ági,  de ő is saját feladatokat is el tud látni, tehát a lakosság kiszolgálásával is tud
pénzt szerezni,

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Csak ahhoz ember kellene.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Összességében lehetne itt  kutakodni nagyon sok fele. Te is mondod az egyik oldalt,  is én is a
másik oldalt, mindenki mondja a saját oldalát, ahogy látja. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Én  csak  annyit  mondanék,  hogy  a  tűzoltóságot  meg  a  városgondnokságot  nem  igazán  lehet
összehasonlítani.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nem azt mondom, hogy össze kell hasonlítani. Kell a tűzoltóság, bármennyire is tudjuk, hogy az
állam is keveset finanszíroz. Miért nem vettek részt a képviselők a költségvetés összeállításában?
Most itt megkérdeztem valamit, elmondta jegyző úr, rendben. Miért kell a Városgazdálkodásnak
258 millió forint? Én ezt nem fogom elfogadni, mert ez nem úgy lett elkészítve.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az a baj, hogy pontosan nem látod, hogy a Városgazdálkodás miért kap 258 milliót?

Dobi Sándorné bizottsági tag
Igen.  Melyiknek mennyit finanszíroz az állam? A tűzoltóságnak elmondta polgármester úr, hogy
38 millió forintot finanszíroz az állam, több mint 50 millió forintot kér, de csak szeptemberig. 
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Melyik az, amelyik nem átlátható neked?
 
Dobi Sándorné bizottsági tag
Bármelyik. Most nézhetjük esetleg a művelődési házat, nézhetjük a könyvtárat, bármelyiket.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Hogy miért annyi lett kiadásnak írva?

Dobi Sándorné bizottsági tag
Igen. Ahogy most mi lemondunk a tiszteletdíjunkról, ez jogos, mert nincs pénze a városnak. 
Akkor lehet itt sok mindenről beszélni, hogy egyes intézmények miért kapnak annyit, amennyit. 

Hegedüs Péter polgármester 
Egyes intézményeknél a tervezésnél, az intézményvezetőknek szigorúan fel lett hívva a figyelmük,
hogy  semmiféle  fejlesztést  az  idei  évre  ne  tervezzenek. Ezek  a  működési  költségek,
megemelkedtek a bérköltségek, a legnagyobb költség a bér és járulék költségek. Ha visszatérünk a
Városgazdálkodáshoz, a fürdő az, ami nagyobb költséggel jár.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Igen, polgármester úr, volt a Kamilla Kft., megmenthettük volna. 2020 májusában, ha emlékszel rá
kint  voltunk  a  fürdőben.  Polgármester  úr,  jegyző  úr,  Hüse János  képviselő,  Ferenczi Mária
képviselő és én. Ott beszéltünk róla, akkor azt mondta jegyző úr, hogy 40 millió forintból meg
lehetne menteni a Kamilla Kft.-t.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Mikor volt ez?

Dobi Sándorné bizottsági tag
2020  májusában. Nem  megmentettük,  hanem  rengeteg  pénzt  kifizetünk,  mert  még  itt  van  a
levegőben a 240 millió forint. Arról tudunk valamit?

Hegedüs Péter polgármester 
Milyen 240 millió forint?

Dobi Sándorné bizottsági tag
A büntetése a Kamilla Kft.-nek.

Hegedüs Péter polgármester 
Azt a bíróság már régen elutasította. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Erről sincs, nekem például tudomásom, mint képviselő, hogy el van utasítva. Akkor az semmi?
 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
A per az még folyamatban van. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
A biztosítékadást utasította el a bíróság.
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Hegedüs Péter polgármester 
Igen, most arról beszélek. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Akkor már most beszéljünk róla, mert ez a másik bizottsági ülésen is felmerült, hogy a  Balmaz
Kamilla  Kft.  felszámolása  hogy  áll. Nekünk, mint  hivatalnak  nincs  tudomásunk  róla,  akinek
tudomása lehet a felszámolásról, az az ügyvezető, illetve a felszámoló. Dönthet úgy a Képviselő-
testület, hogy megkérdezi az ügyvezetőt vagy a felszámolót, hogy a felszámolás hogyan áll. 
240 millió forintos vagyoni biztosíték nyújtásával kapcsolatban, a felszámoló kezdeményezte az
önkormányzattal és a volt ügyvezetővel szemben, hogy ennyi biztosítékot nyújtson. Egy korlátolt
felelősségű társaságot úgy hozunk létre, hogy a tulajdonos felelőssége az általa biztosított, vagyoni
hozzájárulás  erejéig  áll  fenn. Kivéve  bizonyos  eseteket,  amikor  a  korlátolt  felelősséget,  úgy
mondják ezt, hogy át lehet törni, és a korlátlan felelősség felé lehet elmozdulni, abban az esetben,
ha az ügyvezető vagy a tulajdonos olyan gazdálkodást, illetve olyan utasításokat ad, amellyel a
cégnek kárt  okoz,  vagy negatív irányba viszi  a céget. A felszámoló ezt  nevesítette  240 millió
forintos perértékként, és kötelezte volna vagyoni biztosíték nyújtására a korábbi ügyvezetőt és az
önkormányzatot. Ebben  az  ügyben  az  önkormányzat  esetében  a  bíróság  nem  látta
megalapozottnak, hogy ilyen döntést kelljen hozni, ezért az önkormányzat vonatkozásában fel sem
merült a vagyoni biztosítékadási kör. A volt ügyvezető vonatkozásában fennmaradt, ez a döntés
arra irányult,  hogy ő biztosítson. Innentől  kezdve mi is  csak sejtjük,  hogy ez fellebbezés okán
másodfokú bírósághoz került.  További  információnk nincs,  azért  mondom, hogy ez a per még
folyamatban van. Az egy rendkívül nehéz perjogi kérdés, amit most meg sem tudok válaszolni,
hogy  az  önkormányzatot  későbbiekben, ugye  ez  egy  azonnali  vagyoni  biztosíték  nyújtására
vonatkozó  döntés  volt.  Azt,  hogy  a  perben,  a  továbbiakban  mi  fog  történni,  nem  tudom
megmondani, mert nem ismerem annyira a per anyagot, de így áll most.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Lajterné Margó, aki most a felszámolás alatt az ügyvezető, ő tudhat bármit is?

Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Ő az ügyvezető, neki kötelessége tartani a kapcsolatot a felszámolóval. Ha valamit kérdezni akar a
Képviselő-testület a felszámolótól, az ügyvezetőt kell megkérdezni.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Mert ezt sem ismerjük, nem tudjuk, hogy mi lesz a vége. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azt senki nem tudja. A költségvetéssel kapcsolatban, amit kifogásolsz, az szerinted orvosolható-e?
Vagy azt gondolod, hogy nem fogadod el és kész? 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nézd, mivel én nem vagyok pénzügyi szakember, nálam is inkább a szöveges értékelés működött. 
Most is csak azt mondom, hogy van egy közel 6 milliárdos költségvetésünk és osztunk-szorzunk.
A  kötelező  feladatokhoz  például  mennyit  ad  az  állam,  mint  amit  elmondtam  az  előbb,  amit
polgármester  úr elmondott,  hogy a tűzoltóság támogatása 38 millió forint,  és az önkormányzat
ad hozzá több mint 50 millió forintot, szeptemberig.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az, hogy mit mennyivel támogat vagy mennyivel a saját bevételeit teszi hozzá az önkormányzat,
az azon múlik, hogy mennyit ad az állam, vagy azon múlik, hogy azt a feladatot mennyiért lehet
elvégezni? Miért függ attól? 
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Dobi Sándorné bizottsági tag
Azért, mert még vannak itt olyan  dolgok, amiket még megcsinálhatna az önkormányzat, lehetne
fejleszteni, amiből pénzt lehetne az önkormányzatnak behúzni. Figyelj, volt nagyon sok minden,
most nem fogom felsorolni. Mindig rakosgatjuk a pénzeket ide-oda, foldozgatjuk a lyukakat, mint
hogy csinálnánk egy olyan lehetőséget,  amiből pénze van a városnak és nem kell kuncsorogni,
nem kellene azt csinálni, hogy neked csak ennyit adok, mert nem jut.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Tényleg nem tudom, hogy mi az, amire gondolsz.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Fejlesztés. Fejlődött valamit Balmazújváros? Lett bevétele Balmazújváros Önkormányzatának az
elmúlt években? Fejlesztés, munkahelyteremtés, ami bevételt hoz. A súlyadót elvonta az állam, azt
visszakapjuk?

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Nem, az iparűzési adót kapjuk vissza.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nem léptünk olyan irányba, értem, hogy megköti az állam is az önkormányzatok kezét, tisztában
vagyok vele. De mégsem indultunk el olyan irányba, ahonnan bevételt tudnánk kreálni.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Én ezt értem.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Nem értetted meg te sem. Most sem érted, akkor sem értetted, amikor a BMV tervet benyújtottuk,
polgármester  úr is csak kinevette  az egészet,  holott  ő volt az értelmi szerzője 2018-ban. Nincs
bevétele a városnak. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Értem, csak tudod, hogy mindig a konkrétumot kérdezem. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ifjúsági ház. Ott volt az I-Lab, meg lett velük szüntetve a szerződés, 300.000 forintot fizettek havi
szinten.  Van most  például  az Ifjúsági  háznak havi  300.000 forint  bevétele?  Januártól  júniusig
fizette, de felmondtátok a szerződést velük. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Egyébként ők miért mentek el? 
Dobi Sándorné bizottsági tag
Te nem tudod, hogy fel lett mondva a szerződés?

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Tudom, de volt másik helyük, ott miért nem maradtak?

Dobi Sándorné bizottsági tag
Azért, mert ahova elköltöztek, azon a helyen nem tudták átadni a többi helyiséget, mert nem tudtak
elköltözni. Ez a hely csak egy átmeneti megoldás volt.
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Dr. Hajdu Miklós jegyző 
Nem  akarok  beleszólni,  de  a  költségvetésről  beszélünk.  Azt  gondolom,  ha  nincs  további
hozzászólás,  akkor szavazásra kell  bocsájtani.  Minden képviselő felelősségteljesen tud dönteni,
hogy igen, nem vagy tartózkodik.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Én azért kérdeztem Julikától, hogy van-e olyan dolog, amivel ez orvosolható.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ez már egy kész anyag, ezen már nem lehet változtatni. Ennyit tudtunk változtatni, amivel egyet is
értek, hogy a tiszteletdíj emelést máshova csoportosítsuk át.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Rendben  van,  akkor  azzal  az  egy  módosító  javaslattal,  amit  feltettünk,  azzal  együtt  teszem
szavazásra. Kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze, aki elfogadja.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 2 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

7/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzata 2022. évi költségvetési rendelete tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  a  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2022.  évi  költségvetési
rendelete tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát  elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

16.10-kor Dr. Hajdú Miklós jegyző távozott az ülésről

3. napirend: Beszámoló a Veres Péter Kulturális Központ 2021. évi beszámolójának és 2022. évi 
munkatervének jóváhagyása, valamint "A szervezeti integritást sértő események kezelésének 
eljárásrendjéről szóló belső szabályzata" elfogadása tárgyában

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A következő  pont,  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  2021.  évi  beszámolójának  és  2022.  évi
munkatervének  jóváhagyása,  valamint  "A  szervezeti  integritást  sértő  események  kezelésének
eljárásrendjéről  szóló  belső  szabályzata"  elfogadása.  Ezzel  kapcsolatban  van-e  valakinek
hozzászólása?  Remélem  többen  ráismertünk  azokra  az  eseményekre,  amik  megrendezésre
kerültek. Sajnos láthatjuk, hogy több minden elmaradt, nagyon sajnálom a Láthatatlan  Kiállítást.
Úgy látom, hogy ennek a pótlása 2022-ben nem történik meg, majd ezt esetleg megkérdezzük
Intézményvezető úrtól. A munkatervvel kapcsolatban kívánjuk, hogy minden valósuljon meg, amit
tervezett. Én nagyon örültem a Palotai Erzsébet és Szeifert  Imre kiállításainak, szomorú voltam,
hogy a Balmaz-Art megszűnik. Tetszett az Egy Nap Népviseletben Mozgalom. 
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Baji-Gál Ferencné bizottsági tag 
Látszik, hogy gazdag programkínálattal álltak elő erre az évre, és hogy a pandémiás időszakban is,
a lehetőségeikhez mérten próbáltak programokat szervezni.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Most már azért lehetnek nagyobb események. A szabályzatra pedig szükség van.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Igen,  az  Állami  Számvevőszék  most  sorban  ellenőriz  gyakorlatilag  minden  önkormányzati
intézményt és ezt a szabályzatot hiányolták. Ennek el kellett készülnie és a fenntartónak el kell
fogadnia. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Van-e valakinek ehhez hozzáfűzni valója? Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

8/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Veres Péter Kulturális Központ 2021. évi beszámolója és 2022. évi munkatervének
jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága a Veres Péter Kulturális Központ 2021. évi beszámolója és 2022. évi
munkatervének  jóváhagyása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

9/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Veres Péter Kulturális Központ ”A szervezeti integritást sértő események kezelésének
eljárásrendjéről szóló belső szabályzata” elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  ”A szervezeti  integritást  sértő
események  kezelésének  eljárásrendjéről  szóló  belső  szabályzata”  elfogadása tárgyában készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.
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4. napirend: Előterjesztés a Garabonciás Diákszállóval kapcsolatos Berettyóújfalui Szakképzési 
Centrum által küldött megkeresés tárgyában

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A következő a  Garabonciás Diákszállóval kapcsolatos előterjesztés. Erről is többször beszéltünk
érintőlegesen. Minden egyes  alkalommal,  amikor  a  Városgazdálkodási  Kft.-nek a  beszámolóját
olvastuk,  hogy  jelentős  kiadással  jár  a  Garabonciás  Diákszállónak az  üzemeltetése. Ebben  az
előterjesztésben három határozati javaslat fogalmazódott meg, miszerint hagyjuk így, ahogy van és
továbbra is üzemeltessük ilyen módon, ami jelentős kiadással jár az önkormányzat számára. Adjuk
át a Szakképzési Centrumnak, akik jelezték is ezt az átviteli szándékot. Eddig erre nem került sor,
csak most, bár magát az intézményt már régóta vagyonkezelésbe vették.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Kollégiumként üzemeltetnék a továbbiakban. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
És  a  c)  alternatíva,  miszerint  maradjon  meg  az  önkormányzat  tulajdonában  és  más  célú
hasznosítása  lenne. Pályázatból  épült,  a  fenntartási  időszak  már  lejárt.  Kereskedelmi
szálláshelyként van nyilvántartva. Nem tudom, hogy ez a jegyzői nyilvántartás?

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Igen,  illetve  van  egy  országos  nyilvántartása  is  a  kereskedelmi  szálláshelyeknek,  ott  is  így
szerepel.  Kollégiumként  nem üzemeltetheti  a  város, viszont  a  diákok  nagyon kedvező  díjazás
ellenében lakhatnak benne. 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Kérem a véleményeteket ezzel kapcsolatban. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Amit  felvetett  a  Városgazdálkodási  Kft. ügyvezetője,  hogy ők átadnák  a  Turisztikai  Kft.-nek,
vagyis jobban mondva a Turisztikai Kft. ügyvezetője azt mondta,  hogy ő szívesen átvenné, lát
benne  fantáziát. Ha  most  azt  mondjuk, hogy  üzemeltesse  a  Turisztikai  Kft., akkor  milyen
megoldást lehet arra találni, hogy szeptembertől júniusig, míg oktatás van, azt a pár gyereket el
tudja szállásolni elfogadható összegért?
 
Hegedüs Péter polgármester
Jelenleg 8 gyerek van, de ők júniusban elmennek.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Esetleg, ha lenne szeptembertől? 

Hegedüs Péter polgármester
Szeretnék felolvasni egy rövid iniciálét. Az önkormányzat 16/2021. (I. 20.) számú határozata, az
egységes  önkormányzati  turisztikai  ingatlan  hasznosítási  koncepció  tárgyában  és  ebben  a
határozatban  szerepel  a  Garabonciás  Diákszálló,  a  Hotel  Kamilla,  a  Pöty Szálló,  az  Oxenweg
beruházásból megvalósuló szálláshelyek, szintén a Daruban, mert ott még van 3 szoba, ami ebből
valósult meg. A Garabonciás Diákszállónak az egységes turisztikai koncepcióval való kezelése,
amiről  lett  egy határozat. Azt  el  kell  mondanom,  hogy előzetesen,  olyan másfél  vagy 2 évvel
ezelőtt  tárgyalást  szerettem  volna  kezdeményezni  a  BSZC-vel. Egészen  pontosan  volt  itt  egy
rendezvény, ahol itt volt a kancellár úr is, és én konkrétan feltettem a kérdést, hogy át szeretnénk
adni kollégiumi hasznosításra és azt mondta, hogy ki se találjuk, ők ezzel nem foglalkoznak, nem
is érdekli őket. Ez szó szerint így hangzott el és azért lett ez az indulás, hogy ha őket nem érdekli,
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mi viszont  ezt  az  óriási  költséget  már  nem tudjuk vállalni,  lejárt  a  pályázat  fenntartási  ideje.
Egyébként  ez százmilliós  tételnél  többe került  az  önkormányzatnak a  fenntartási  időszaknak a
működtetése. A gyerekeknek a szállásolása, az eszközök pótlása, a nevelőknek a finanszírozása, a
rezsi  fizetése  stb. Most, hogy lejárt  a  fenntartási  időszak,  most  meg kell  az  államnak ingyen.
Maradjunk annyiban, hogy ha elolvassuk, 25-50 kilométeres körzetből gyerekeknek a szállása, egy
tiszacsegei meg egy egyeki gyerek sincsen. A másik pedig, hogy újra elindítjuk a sport koncepciót,
ebből a sport koncepcióból volt már része az önkormányzatnak, fizettük szépen a szálláshelyet
úgy, hogy itt mindenféle sportolók voltak. Beszéltem tegnap az igazgató asszonnyal, valószínűleg
holnap jönni is fog és megkérdeztem, hogy mégis hogyan gondoljátok feltölteni ezt a kollégiumot.
Kiderült, hogy most az öt oktatási ágazatból eleve csak hármat tudnak indítani, mert lecsúsztak és
nem is tudnak indítani többet. Tehát a szálló itt fog állni, aztán majd vagy kézilabdások, vagy nem
tudom kik fognak majd a szállóban lakni.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Az a cél szerintem. 

Hegedüs Péter polgármester
Így van, úgyhogy én azt gondolom, hogy nekünk van egy turisztikai koncepciónk, ha átadjuk a
Turisztikai  Kft-nek és  a  BSZC tárgyal  vele, hogy van 8 gyerekük és  az  önkormányzat  elé  is
kerülhet  az  ügy,  akkor azt  mondhatjuk,  hogy  kedvezményesen  a  tanítási  időszakban,  ezt  a  8
gyereket  elhelyezzük,  de  egyébként  a  Turisztikai  Kft.  kezeli  ezt  az  egységet  és  kereskedelmi
szálláshelyként üzemelteti. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ezt tudom támogatni.  Nekem ez volt  az elsődleges,  ahogy elolvastam,  beszéltünk is  már róla,
viszont kivitelezhető az, hogy külsőleg bejárni, mint amit a Városgazdálkodási Kft. ügyvezetője
említett az egyik testületi ülésen?

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Nekem is ez a gondolatom és én is  a c)  alternatívát  támogatom. Viszont azt  gondolom, hogy
mielőtt  bérbe  adjuk,  lehet,  hogy előtte  meg kellene  vizsgálni,  hogy mi  az a  konkrét  műszaki,
technikai  feltétel,  amit  biztosítani  kell  ahhoz,  hogy  ott  egy  külön  bejárat legyen,  és  valóban
lehessen szálláshelyként hasznosítani. 

Hegedüs Péter polgármester
Azt  úgy fogalmaznám meg,  hogyha lehetséges,  hogy a  c)  alternatívát  abban az  esetben  lehet
támogatni, hogy a technikai, műszaki feltételek megteremtése és egyébként a Turisztikai Kft.-vel
kötendő bérleti szerződés tervezetének az ismertetése után hozzuk újra vissza a Képviselő-testület
elé.  Fel  kell  hatalmaznunk a  Városgazdálkodási  Kft.-t,  hogy megvizsgálja,  tervet  készítsen  rá,
költségvetést  készítsen el,  mert eddig ugye nem volt rá felhatalmazva. Ha megnézitek a  BSZC
kérelmét, akkor itt szeptemberi indulás van, tehát van még 1-2 hónapunk arra a beiskolázás előtt,
hogy  azt  mondhassuk,  hogy még  megvizsgáljuk,  és  ha  nem  lehetséges,  akkor  odaadjuk  a
kollégiumnak.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Kollégiumnak  azért  nem  adnám  vagyonkezelésbe,  mert akkor más  jogcímen  kell, amiből  az
önkormányzat ki tud lépni. Amíg ott iskola lesz, amíg a közfeladatot ellátja, ő addig használja.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Azért  kérdeztem,  hogy milyen  megoldást  lehet  akkor  erre  találni,  hogy a  gyerekek  egy adott
összegért tudjanak szállást igénybe venni. 
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Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A szülőknek tudomásul kell venni, hogy ott nincsen felügyelet a gyerekekre.

Hegedüs Péter polgármester
Azt gondolom, hogy majdnem ilyen ágy kiadóként működne, és a szülőknek tudomásul kell venni,
hogy költségileg sokkal jobb, mint egy albérlet, ott egy csapatban vannak.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Meg valamilyen szinten, az iskola területén tartózkodnak.  

Dobi Sándorné bizottsági tag
Ha elmegy albérletbe, például ott sem tudja a szülő, hogy mit csinál a gyerek. 

Hegedüs Péter polgármester
Persze. Azt kellene megfogalmazni, hogy a Városgazdálkodási Kft-nek meg kell vizsgálnia, hogy
milyen műszaki feltételekkel lehet ezt az épületrészt átadni a Turisztikai Kft-nek.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Beírtam egy plusz pontot magamnak a c) alternatíva határozati javaslatába, hogy „a Képviselő-
testület  felkéri  a  Városgazdálkodási  Kft.-t,  hogy  vizsgálja  meg  a  külső  bejárás  kialakításának
lehetőségét.” Külön pontba van az, hogy „felkéri a jegyzőt és a polgármestert a bérleti szerződés
előkészítésére azzal, hogy azt a Képviselő-testület előterjesztés formájában fogja tárgyalni.” 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Így van, ebből legyen egy új előterjesztést majd. Illetve, hogy a Turisztikai Kft. hogyan 
szeretné és milyen elképzelései vannak, és oktatási időben, tehát szeptembertől júniusig, milyen
feltételekkel tudja biztosítani a diákoknak a szállást.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Azt a bérleti szerződésbe majd bele lehet foglalni.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Készítsen egy kalkulációt,  hogy nagyjából  milyen elképzelése van arra,  hogyha 5 vagy 6 diák
szeretne szállást kérni. 

Hegedüs Péter polgármester
Meg fogjuk nézni, hogyan lehet kivitelezni a külön bejárást, de eddig nem volt rá felhatalmazás,
nem volt felkérés. Van egy lift, ami fölmegy a felső szintig, annak van itt oldalt akadálymentesített
bejárata,  azzal a résszel úgymond megoldódna. Azt, hogy külső bejárat az iskolán kívül, ezt is
néztük már, hogy technikailag megoldható hátul, a sportpálya felől egy külső lépcső résszel. Azt
kellene csinálni szerintem, hogy bízzuk meg a Városgazdálkodási Kft.-t, hogy járja körbe, nézze
meg technikailag, amennyiben lehetőség van rá, terveztesse meg, csináljon rá egy költségbecslést
és akkor kerüljön ide vissza hozzánk. Egyébként az, hogy tényleg vagyonkezelésbe adjuk, és egy
1.000  m2 -es,  kompletten  kialakított,  kereskedelmi  szálláshelyre  alkalmas  helyet,  mi  örökre
odaadjunk az államnak úgy, hogy az önkormányzaté.
 
Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Azért nem vitték, mert fenntartási kötelezettség volt rajta?

Hegedüs Péter polgármester
Persze. Másfél vagy két évvel ezelőtt volt ez, és még akkor nem járt le. Ő azt mondta, nekik erre
nincs pénzük, ők ezzel nem foglalkoznak. jó és nem most volt tehát. November 17-én tárgyaltam a
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kancellár úrral,  és kértem, hogy ezt írásban nyújtsa már be nekünk.  A megkeresés megérkezett
november 24-én, csak az volt a probléma, hogy én 17-én tárgyaltam vele és 23-án lebetegedtem és
csak januárban voltam legközelebb. Mivel a tárgyalások velem folytak le, a január most nem erről
szólt, azért került most be a testület elé.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Akkor  a  c)  alternatívával,  a  Vanda  által  felolvasott  kiegészítéssel,  aki  egyetért,  kérem,
kézfelemeléssel jelezze.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

10/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Garabonciás Diákszállóval kapcsolatos Berettyóújfalui Szakképzési Centrum által küldött
megkeresés tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  a  Garabonciás  Diákszállóval  kapcsolatos  Berettyóújfalui
Szakképzési  Centrum  által  küldött  megkeresés tárgyában készült  előterjesztés  határozati
javaslatának c) alternatíváját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, azzal a kiegészítéssel,
hogy a Képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Kft.-t, hogy vizsgálja meg a külső bejárat
kialakításának  lehetőségét,  illetve  felkéri  a  jegyzőt  és  a  polgármestert  a  bérleti  szerződés
előkészítésére azzal, hogy azt a Képviselő-testület előterjesztés formájában fogja tárgyalni.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

5. napirend: Előterjesztés a települési sportélet és az egyesületek helyzetének bemutatása 
tárgyában

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Az 5. pont: előterjesztés a települési sportélet és egyesületek helyzetének bemutatása tárgyában. Ez
nem  úgy  sikerült,  ahogy  vártuk.  Szerintem  nagyon  jó  kezdeményezés  volt,  folytatni  kell
mindenféleképpen. Az egyesületek nem igazán értették, hogy mit szeretnénk látni. Ez a felkérés
ment  ki:  „Kérem,  szíveskedjen  sport  szervezetének,  egyesületének  jelenlegi  helyzetét  röviden
bemutatni,  kitérve  az  anyagi,  tárgyi,  személyi  feltételekre,  számszaki  adatokra,  illetve  az
aktualitásokra. Ezen anyag elkészítésével nagyban hozzájárulna ahhoz, hogy önkormányzatunk a
jövőben még szorosabbra fűzhesse együttműködését a helyi sport szervezetekkel.” 12 szervezetnek
lett kiküldve, 9 válaszolt. Azt gondolom, hogy ez is lehet nekünk egy kiinduló pont. Szerintem, ez
az előterjesztés  elfogadható,  megint lesz feladatunk vele,  majd valahogy megoldjuk.  Aki ezzel
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

11/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:
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A települési sportélet és az egyesületek helyzetének bemutatása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  a  települési  sportélet  és  az  egyesületek  helyzetének  bemutatása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

6. napirend: Előterjesztés a közművelődésről szóló 25/2004. (IV. 28.) önkormányzati rendelet, 
valamint az önkormányzat által kötött közművelődési megállapodások módosítása tárgyában

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Előterjesztés  a  közművelődésről  szóló  önkormányzati  rendelet,  illetve  a  közművelődési
megállapodások  módosítása  tárgyában.  A  kormányhivatal  törvényességi  osztálya  jelezte,  hogy
kiegészítésre szorul ez a 2004-es rendeletünk.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Régi  a  rendeletünk. A kormányhivatal  most  a  megye  összes  közművelődési  rendeletét
megvizsgálta.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Ennek az eredménye lett a bizottságok nevének módosítása, illetve ami engem elgondolkodtatott,
és nem értettem meg, hogy a Himesnek miért került bele ez a 9.000  forint/fő/hó díj, azt hittem,
hogy bérleti  díjat kérünk tőlük, de nem, hanem ez tulajdonképpen az, amit az egyesületi  tagok
fizetnek.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
A kulturális törvény alapján, ami szintén egy nagyon régi, 1997-es jogszabály, megvannak azok a
tartalmi elemek, amiket a közművelődési megállapodásoknak tartalmaznia kell, és többek között
ez a biztosítandó közművelődési alapszolgáltatások köre és azok díja. Tehát, hogy térítésért vagy
térítésmentesen  veszik  igénybe  a  tagok  az  adott  szolgáltatást. A  Kadarcs  Egyesületnél
térítésmentes került be a módosításba, a Hímes esetében viszont van egy díjazás.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze.

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

12/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A közművelődésről szóló 25/2004. (IV. 28.) önkormányzati rendelet, valamint az
önkormányzat által kötött közművelődési megállapodások módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága a közművelődésről szóló 25/2004. (IV. 28.) önkormányzati rendelet,
valamint  az  önkormányzat  által  kötött  közművelődési  megállapodások  módosítása tárgyában
készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.
 

7. napirend: Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetőjének 
megválasztása 

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Következő  előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  intézményvezetőjének
megválasztása tárgyában. Volt egy pályázat kiírva, volt egy véleményező bizottság, amely nagyon
részletesen  átolvasta  ezt  a  nem  rövid  anyagot.  Látszik,  hogy  nagyon  részletes,  hogy  belső
pályázóról van szó, teljesen ismeri az intézményt. Képesítés nélküli óvónőként kezdte, képesítéssel
megfelelő,  mesterpedagógus  címe  van,  ami  azért  az  óvodapedagógusok  között  nagyon  ritka.
Megszerezte a közoktatás vezetői szakvizsgát, bár nem gondolt rá, hogy vezető legyen, de mivel
intézményvezető-helyettesként megkapta ezt a feladatot, elég motivációt érzett magában, hogy ezt
a lépést megtegye. Ezt azért tudom, mert a személyes meghallgatáson részt vettem. A két szakértő
hölgy, Szabó Lászlóné és Bárdos Tiborné végig vette, átelemezték a pályázatot, és azt mondták,
hogy  mind  szakmailag,  mind  emberileg  alkalmas. Jól  felépített  a  pályázat  és  a  képesítése
megfelelő.

Dobi Sándorné bizottsági tag
A határozati javaslatban van az, hogy az intézményvezetői pótlékot százalékban határozza meg a
testület. 50% volt az előző vezetőnek megállapítva, ugye?

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Így van, nem tudom hány éve ennyi.

Dobi Sándorné bizottsági tag
Az előző intézményvezetőnek 50%-ot állapítottunk meg. Szerintem maradjon ennyi most is.

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Erre tehet a bizottság javaslatot, és majd a testület pedig dönt.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Akkor ezzel a kiegészítéssel, kérem, hogy aki a határozati javaslat három pontjával egyetért, az
kézfelemeléssel jelezze. 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

13/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetőjének megválasztása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága az  Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetőjének
megválasztása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek, azzal a javaslattal, hogy Tarné Szabados Éva intézményvezetői pótlékát az
illetményalap 50%-ban határozza meg.
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Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

8. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona intézmény szakmai és 
szervezeti-működési dokumentumainak elfogadására

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A  következő  előterjesztés  a  Nefelejcs  Idősek  Otthona  intézmény  szakmai  programjainak  az
elfogadása. 

Dobi Sándorné bizottsági tag
Azt  gondolom,  hogy  ezt  elfogadásra  lehet  javasolni.  Részletesen  ki  van  dolgozva,  mindenről
beszámol benne.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatokat:

14/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szakmai Programjának elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága az Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szakmai Programjának
elfogadása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  a)  alternatíváját  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

15/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szervezeti és Működési Szabályzatának
elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága az Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szakmai Programjának
elfogadása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  c)  alternatíváját  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

16/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Házirendjének elfogadása tárgyában
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága az Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szakmai Programjának
elfogadása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  e)  alternatíváját  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

17/2022. (II. 15) sz. ESZKOSKB határozat:

A Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Érdekképviseleti Fórumára vonatkozó
Működési Szabályzat elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Egészségügyi,  Szociális,  Kulturális,  Oktatási,  Sport  és
Környezetvédelmi Bizottsága az Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona Szakmai Programjának
elfogadása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  g)  alternatíváját  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
Határidő: 2022. február 16.

Dr. Lajter Ágnes bizottsági elnök
A bizottság ülésének nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk a munkát.

K.m.f.

Dr. Lajter Ágnes
bizottsági elnök

Dobi Sándorné
bizottsági tag

Ferencziné Kis Brigitta
jegyzőkönyvvezető
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